
V sesja Rady Miejskiej w Suwałkach - 5 lutego 2015 r. 

Andrzej Łuczaj  apelował, aby wszelkie decyzje dotyczące spraw organizacyjnych suwalskiej oświaty  
przekazywać  dyrektorom  na  piśmie  z  podaniem  do  wiadomości  radnym,  głównie członkom   Komisji   
Oświaty.   Sugerował,   aby   w   kwestii   osiąganego   poziomu   wyników nauczania w suwalskich szkołach 
zasięgać opinii u nauczycieli.   

Zapytał, jakie są możliwości naprawy nierównej kostki brukowej na ul. Kościuszki.  

 

Łukasz Kurzyna odniósł się do:  

-  Remont  ulicy  Kościuszki  w  obecnej  sytuacji  jest  niemożliwy  z  uwagi  na  fakt, że  jest  to inwestycja  po  
gwarancji,  a  naprawa  nierównej  nawierzchni  wiąże  się  ze  zdjęciem  kostki i ułożeniem nowej. 

 

 

  


